

Takaful Term Life Plan

Common Q&As

What types of cover can Takaful Term Life Plan provide?

Takaful Term Life Plan offers life cover up to AED 18.5M as a compulsory benefit, along with a range of additional benefits. You must apply for life cover and you can choose to add any combination of the following benefits:

Accidental Death Benefit
Accidental Death and Accidental Disability
Critical Illness
Children Education Benefit
Family Income Benefit

ما هي أنواع التغطية التي يمكن أن توفرها جني؟

تقدم خطة التكافل محددة المدة تغطية على الحياة تصل إلى 18.5 مليون درهم إماراتي كمنفعة إلزامية، إلى جانب مجموعة من المنافع الإضافية. يجب عليك التقدم بطلب للحصول على تأمين على الحياة ويمكنك اختيار: إضافة أي مجموعة من المنافع التالية:

الوفاة نتيجة حادث
الوفاة أو العجز نتيجة حادث
المرض العضال
منفعة تعليم الأطفال
منفعة دخل الأسرة

Can my contributions change in the future?

Your contributions will remain the same throughout the policy term.

هل يمكن أن تتغير مساهماتي في المستقبل؟

ستبقى مساهماتك كما هي طوال مدة الخطة

If you have chosen critical illness benefit, the contribution for this benefit will be reviewed every five years and may increase.

إذا اخترت منفعة المرض العضال، فستتم مراجعة مساهمة هذه المنفعة كل خمس سنوات وقد تزداد.

Can I change my mind and cancel?

Yes, you can. When you first take out your policy, we'll send details of how to cancel your policy if you've changed your mind. If you do cancel within the first 30 days, we'll refund any contributions you've paid after the deduction of any medical underwriting costs.

هل يمكنني تغيير رأبي والإلغاء؟

نعم تستطيع. عند اشتراكك بالخطة لأول مرة، سنرسل تفاصيل حول كيفية إلغاء العقد إذا غيرت رأيك. إذا قمت بالإلغاء خلال أول 30 يوماً، فسنقوم برصد أي مساهمات دفعتها بعد خصم أي تكاليف اكتتاب طبي.

You can cancel your policy at any time by contacting us to let us know, but if this is after the first 30 days, we won't refund any contributions you've already paid towards your policy.

يمكنك إلغاء عقدك في أي وقت عن طريق الاتصال بنا لإعلامنا، ولكن إذا كان ذلك بعد أول 30 يوماً، فلن نرد أي مساهمات دفعتها بالفعل في الخطة.

Can I change my cover if my circumstances change?

Yes. You can increase your life Takaful Benefit by having a new policy or increasing the cover of the existing one subject to full medical underwriting.

هل يمكنني تغيير التغطية الخاصة بي إذا تغيرت ظروف في؟

نعم. يمكنك زيادة منفعة التكافل على الحياة من خلال الاشتراك بخطة جديدة أو زيادة التغطية في الوثيقة الحالية ويخضع ذلك للاكتتاب الطبي الكامل.

What happens if I stop paying contribution?

You get a grace period of 100 days to pay any Contributions due after which your cover and policy will end. You won't get back any of the contributions you've already paid.

ماذا يحدث إذا توقفت عن دفع المساهمات؟

تحصل على فترة سماح مدتها 100 يوم لدفع أي مساهمات مستحقة تنتهي بعدها التغطية التأمينية والوثيقة الخاصة بك. لن تسترد أيًا من المساهمات التي دفعتها بالفعل.

When will the policy not pay out?

متى لن تدفع المطالبات؟

قد يتم رفض مطالبتك أو قد لا يتم دفعها بالكامل، أو قد يتم إلغاء العقد، أو تغيير شروطه إذا:

Your claim may be rejected or may not be fully paid, or the policy may be cancelled, or its terms may be changed if:

- you don't answer the questions we ask fully, honestly, and accurately, to the best of your knowledge when you apply for your policy or when you make a claim
- you don't tell us if you think anything you've told us is wrong, or if anything changes between you agreeing to take out the policy and the policy start date
- you haven't paid all the contributions that were due
- you commit suicide or die as a result of a self-inflicted injury within 12 months of the start date or the date you increase your cover
- the illness suffered is not covered by the Terms and Conditions of your contract

- إن لم تجيب على الأسئلة التي نطرحها بشكل كامل وصادق ودقيق على حد علمك عند التقدم بطلب للحصول على الخطة أو عند تقديم المطالبة
- إن لم تذكر أنك تعتقد أن شيئاً ما أخبرتنا به قد يكون خاطئاً، أو إذا تغير أي شيء بين موافقتك على ذلك وتاريخ بدء الوثيقة
- إن لم تدفع جميع الاشتراكات المستحقة
- إذا أقدمت على الانتحار أو حصلت الوفاة نتيجة لإصابة ذاتية متعمدة في غضون 12 شهراً من تاريخ البدء أو تاريخ زيادة التغطية
- إن كان المرض الذي عانيت منه غير مشمول بشروط وأحكام عقدك

Jana (Takaful & Protected Savings Plan)

Common Q&As

Why chooses Jana?

Allow you to make a single premium payment towards your investment goals. In addition to investment protection at maturity together with protected yearly profits equally during the Contract Term (subject to underlying terms and conditions) and takaful protection against death.

لماذا تختار جني؟
 تتيح لك خيار دفع قسط واحد لتحقيق أهدافك الاستثمارية. بالإضافة إلى حماية الاستثمار عند الاستحقاق، وأرباح سنوية محمية خلال مدة العقد (تخضع للشروط والأحكام الأساسية) والحماية التكافلية ضد الوفاة.

What types of cover can JANA provide?

The plan offers death takaful benefits of up to 50% of the individual contribution up to a maximum of AED 500,000 and depends on the age of entry, where the death benefit amount and the accumulated fund value are paid in the event of death.

ما هي أنواع التغطية التي يمكن أن توفرها جني؟
 تقدم الخطة مزايا تكافل للوفاة تصل إلى 50% من المساهمة الفردية بحد أقصى 500,000 درهم وتعتمد على سن الدخول، حيث يتم دفع مبلغ منفعة الوفاة إضافة إلى قيمة الصندوق المتراكمة في حالة الوفاة.

Is my Investments save?

100% of the paid contribution is protected at the Maturity.

هل استثماراتي آمنة؟
 نعم، 100% من المساهمة المدفوعة محمية عند الاستحقاق.

At maturity, you will receive the Single Contribution together with the value of the final profit instalment regularly paid out during the Contract Term as explained below.

عند الاستحقاق، ستلتقي المساهمة الفردية مع قيمة قسط الربح النهائي الذي يتم دفعه بانتظام خلال مدة العقد كما هو موضح أدناه.

How will the regular profits be paid?

The annual profits are determined immediately after the contribution is received and invested. You can select the frequency of profits pay-out as quarterly, semi-annual, and annual coupons.

كيف سيتم دفع الأرباح العادية؟
 يتم تحديد الأرباح السنوية مباشرة عند استلام المساهمة واستثمارها. يمكنك تحديد فترات دفع الأرباح كقسائم ربع سنوية ونصف سنوية وسنوية.

Can I change my mind and cancel?

Yes, you can. When you first take out your policy, we'll send details of how to cancel your policy if you've changed your mind. If you do cancel within the first 30 days, we'll refund the contribution you've paid.

For cancelation after the first 30 days, you will get the value of your investments at the Market price, and all Takaful Coverage will cease, and the profit pay-outs expected in the future shall be lost.

هل يمكنني تغيير رأبي والإلغاء؟

نعم تستطيع. عند اشتراكك بالخطة لأول مرة، سنرسل تفاصيل حول كيفية إلغاء العقد إذا غيرت رأيك. إذا قمت بالإلغاء خلال أول 30 يوماً، فسنقوم بررد أي المساهمة.

يمكنك إلغاء عقدك في أي وقت عن طريق الاتصال بنا لإعلامنا، ولكن إذا كان ذلك بعد أول 30 يوماً، فلن نرد أي مساهمات دفعتها بالفعل في الخطة.

Am I allowed to increase my contribution?

No. You will not be able to add any contributions to the current plan. If you want to invest more, you will have to sign a new contract.

هل يسمح لي بزيادة مساهماتي؟

لا، لن تتمكن من إضافة أي مساهمات إلى الخطة الحالية. إذا كنت ترغب في الاستثمار أكثر، فسيتعين عليك توقيع عقد جديد.

Am I allowed to make withdrawals from the plan value?

Partial withdrawals are not allowed.

Full withdrawal or Surrender is allowed at any time with no surrender charges.

Surrender Proceeds are equal the value of your investments at the Market price, and all Takaful Coverage will cease, and the profit pay-outs expected in the future shall be lost.

هل يسمح لي بالسحب من قيمة الباقية؟

عمليات السحب الجزئي غير مسموح بها.

يُسمح بالسحب الكامل أو التسييل في أي وقت دون أي رسوم تسييل.

تساوي عائدات التسييل قيمة استثمارك حسب سعر السوق، وستتوقف جميع التغطية التكافلية، وستتوقف مدفوعات الأرباح المتوقعة في المستقبل.